
 

Slovenská technická univerzita v Bratislave 
Fakulta elektrotechniky a informatiky 

Rada pre strategické a rozvojové aktivity 
(RSRA) 

ZÁPIS č. 9/2023 
z riadneho zasadnutia zo dňa 19.9.2023 

 
PRÍTOMNÍ:  
prof. Ing. V. Kutiš, PhD., doc. Ing. M. Bittera, PhD., prof. Ing. F. Duchoň, PhD., doc. Ing. M. Donoval PhD., Mgr. P. Miklovič, PhD. 
 
PROGRAM: 
1. Stav prípravy dokončenia revitalizácie budovy – Telek  
2. Efektívne fungovanie dekanátu – Miklovič  
3. Plán práce pre jednotlivé oblasti Volebného programu - každý za danú oblasť  
4. Doktorandské štúdium a doktorandský program – Donoval, Bittera  
5. Rôzne 
 
 
K BODU 1:  Stav prípravy dokončenia revitalizácie budovy – Telek  
 
P. Telek informoval členov RSRA, že navrhovaný postup obstarania nasledujúcej revitalizácie hlavnej budova FEI STU a jej 
exteriérov sa nezmenil. Mandatár pripraví FIDIC zmluvu, ktorá zabezpečí pružnejší spôsob realizácie. Základom je čo 
najväčší stupeň pripravenosti projektu. M. Donoval reagoval, že oba projekty (STUBA-EUBA a obnova infraštruktúry VŠ) 
sme schopní zahrnúť do jedného obstarávania. Do 31.12.2024 budú uzavreté výzvy na Plán obnovy. Od ústavov je 
potrebné získať informácie potrebné na dokončenie projektu. Od riaditeľov potrebujeme výhradne špecifické zadania ako 
špecializované laboratóriá.  V. Kutiš si vyžiadal od P. Telek súpis požiadaviek na riaditeľov, aby s nimi bolo možne 
dokomunikovať špecifické požiadavky na projekt. Do 15.11. 2023 riaditelia odovzdajú požiadavke usmernené  
P. Telekom. M. Donoval a P. Telek zložia tím, ktorý zanalyzuje výzvy. RSRA dostane na najbližšom zasadnutí spätnú väzbu. 
 

 
K BODU 2:  Efektívne fungovanie dekanátu – Miklovič  
 
P. Miklovič predstavil novú organizačnú štruktúru dekanátu. Informoval o zefektívnení činností v administratíve a pri 
správe budov FEI STU. Novou funkciou v riadení dekanátu je zástupca tajomníka. Do tejto funkcie bola vymenovaná  
M. Ostrihoňová. Vzniklo aj nové oddelenie, Administratívno-organizačné oddelenie, ktoré zlúči referáty mimo funkčnej 
organizačnej štruktúry. Od týchto opatrení očakávame zefektívnenie práce dekanátu, ktorému enormne narastá agenda 
najmä zo strany štátu a R-STU. 
 
 
K BODU 3:  Plán práce pre jednotlivé oblasti Volebného programu - každý za danú oblasť 

 
Tento bod bude presunutí na ďalšie zasadnutie RSRA. Členovia RSRA vyhodnotia svoju spoluúčasť na plnení volebného 
programu. 
 
 
  



 

K BODU 4:  Doktorandské štúdium a doktorandský program – Donoval, Bittera  
 
M. Donoval otvoril otázku 4 ročného doktorandského štúdia. Podľa informácií z R-STU je možné začať až budúci rok. M. 
Bittera doplnil, že je možné vyplácať študentom doktorandského štúdia štipendium aj v 4. ročníku. Vyjadril však názor, že 
je to kontraproduktívne. Fakulta potrebuje, aby doktorandi skončili načas. Ale nie je to v rozpore s návrhom M.Donovala. 
P. Miklovič vyhodnotí tento návrh s vedúcou PGO a prodekanom Sojakom.   
 
 
K BODU 5:  Rôzne  
 

• M. Donoval- Produkčné centrum: centrum riadi M. Hanic. Cieľom produkčného centra je finalizácia produktov od 
firiem. RSRA sa dohne na termíne prezentácie. 

 
 
 
 
Zapísal: 19.9.2023      Zápisnicu overil: 20.9.2023 
Mgr. Peter Miklovič, PhD., v.r.     prof. Ing. Vladimír Kutiš, PhD., v.r. 
 


